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Protokół  Nr XXIX/2016 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 26 października 2016 roku 

w godz. od 1600 do 1730
 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych) -  lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu – nieobecny radny Damian 

Florczyk.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Burmistrz – Marek Rożek, 

Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska  - Mirosław Twarowski, 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Promocji Gminy i Oświaty – Alicja 

Łopatka, 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 

Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Borku Wlkp. – Marlena 

Kowalska, 

Prezes Spółdzielni Socjalnej „Pomocna Dłoń” – Edyta Dopierała, 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Karolewie - Renata Matelska, 

Dyrektor Zespołu Szkół w Borku Wlkp. – Elżbieta Figielek, 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego – Władysław Hałas, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska, 

oraz sołtysi– lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.     

                                                                                 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady na wniosek Burmistrza wniósł  

o wycofanie  projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryf za  zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
a) przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Borek Wlkp.  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w  art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2017”, 

 

b) przyjęcia regulaminu boiska wielofunkcyjnego z zadaszeniem                           

w Borku Wlkp., 

 

c) przyjęcia regulaminu skateparku w Borku Wlkp., 

 

d) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  i godziny 

doraźnych zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia, 

 

e) określenia stawek podatku od nieruchomości, 

 

f) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej, 

 

g) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016, 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 

2016-2023. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski.  

10. Zakończenie.       

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie w/w porządku sesji. 

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku sesji głosowało 14 radnych, nikt nie 

był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  
 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu  XXVIII sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się 

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XXVIII sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie 

był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

Radny Powiatu – Maciej Biskup złożył  powyższe sprawozdanie, stanowi ono 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz - Marek Rożek, stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
 

Burmistrz Marek Rożek w imieniu władz samorządowych Gminy Borek 

Wielkopolski złożył gratulacje Dyrektor Przedszkola Samorządowego „Pod 

Dębem” w Karolewie pani Renacie Matelskiej z okazji zdobycia wyróżnienia  

w pierwszej edycji Konkursu o tytuł „Wielkopolska Szkoła Roku” 

zorganizowanego przez Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego 

w Poznaniu.  

Życząc dalszych sukcesów w pracy dydaktyczno-wychowawczej oraz wszelkiej 

pomyślności w życiu osobistym przekazał list gratulacyjny i kwiaty. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad złożonym sprawozdaniem. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 6. Zapytania i interpelacje radnych. 
 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Zapytania też nie zgłoszono. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Borek Wlkp.  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w  art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2017” 
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Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady 

Tomasz Szczepaniak. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 174 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

b) przyjęcia regulaminu boiska wielofunkcyjnego z zadaszeniem                           

w Borku Wlkp. 

 

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Romuald Gawroński. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem, w pierwszej kolejność poprosił przewodniczących poszczególnych 

komisji o przedstawienie swoich opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny,  nikt nie  

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 175 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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c) przyjęcia regulaminu skateparku w Borku Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 176 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  i godziny 

doraźnych zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 
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Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 177 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

e) określenia stawek podatku od nieruchomości 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 178 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

f) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 179 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

g) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 180 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 

2016-2023 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do zmian budżetu  

i w budżecie na rok 2016 oraz zmian WPF na lata 2016-2023. 

 

Ponadto Burmistrz poinformował, że rozpoczynamy prace nad dokumentacją 

projektową inwestycji, która będzie dotyczyła przebudowy ul. Sportowej oraz 

budowy częściowej chodnika na w/w ulicy w Borku Wlkp. 

 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXIX/ 181 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Brak zapytań. 

 

Ad. 9. Wolne głosy i wnioski.  

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady przedstawił informację: 

1)  Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gostyniu o złożonych oświadczeniach 

majątkowych, 

2) Wojewody Wielkopolskiego o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił pismo Stowarzyszenia Wspierania 

Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego w sprawie zaproszenia do 

przestąpienia do grona członków Stowarzyszenia. 

 

Radni poprzez głosowanie wypowiedzieli się za nie przystępowaniem do w/w 

Stowarzyszenia. 

Za przystąpieniem głosował 1 radny, 10 radnych było przeciwnych, 3 radnych 

wstrzymało się od głosowania. 
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Radny Michał Dopierała zapytał dlaczego nie ma projektu uchwały w sprawie 

obniżenia podatku rolnego. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że podatek rolny został już obniżony ustawowo z kwoty 

134,38 zł/ha na kwotę 131,10 zł/ha. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak apelował do radnego 

Powiatu – Macieja Biskupa o interwencję w sprawie załatania dziury na 

skrzyżowaniu drogi ul. Dworcowej z ul. Sportową. 

 

Maciej Biskup poinformował, że w dniu 27 września br odbędzie się sesja Rady 

Powiatu, na której przedstawi sprawę. 

 

Następnie Burmistrz poinformował, że w Borku Wlkp. zostaną zainstalowane 4 

kamery monitoringu: przy MGOK, skateparku, targowisku oraz na Rynku. 

Ponadto Burmistrz wnioskował do Rady Miejskiej o wypowiedzenie się na 

temat dostępności do monitoringu.  

 

Radni poprzez głosowanie wypowiedzieli się aby podgląd obrazu z kamery nie 

był widoczny na stronie internetowej, jedynie widoczny dla celów Urzędu 

Miejskiego lub policji. 

Za nieudostępnianiem obrazu głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosowania. 

 

Ad. 10. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady zakończył XXIX sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

 

     Protokołowała                                    Przewodniczący Rady 

 

    Wiesława Wójcik         Andrzej Kubiak 


